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 AKADEMICKÝ SENÁT 

FAKULTY LOGISTIKY A KRIZOVÉHO ŘÍZENÍ UTB VE ZLÍNĚ 

 

Zápis č. 03/2018 (138) 

 

z mimo řádného zasedání Akademického senátu FLK Ř konaného  

dne 26. února 2018 

v zasedací místnosti, budova UH 1, Studentské nám ěstí 1532, Uherské Hradišt ě 

 
Přítomni  
Členové (abecedn ě): Bc. Kristýna Benešová, Tomáš Daněk, JUDr. Pavel Mauer, Ing. Miroslav 

Musil, Ph.D., Hana Müllerová, Ing. Jakub Rak, Ph.D., Jakub Smolan, 
Zdeňka Spáčilová, RNDr. Jakub Trojan, Ph.D., MSc, MBA, doc. Ing. Pavel 
Valášek, CSc.,  

 
Stálí účastníci zasedání: doc. RNDr. Jiří Dostál, CSc., Ing. Slavomíra Vargová, Ph.D., Ing. Alena 

Procházková, doc. Ing. Zuzana Tučková, Ph.D.  
 
Hosté: 
  
Omluveni: Ing. et. Ing. Jiří Konečný, Ph.D., prof. Ing. Dušan Vičar, CSc., Mgr. Marek 

Tomaštík, Ph.D. 
 
 
 

Návrh programu:  

1.   Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
2. Projednání programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
3. Informace předsedy AS FLKŘ. 
4. Projednání akreditačního materiálu pro bakalářský studijní program Aplikovaná logistika 

(prezenční forma) s výukou v českém jazyce (nová akreditace). 
5. Projednání akreditačního materiálu pro navazující magisterský studijní program Bezpečnost 

společnosti (prezenční a kombinovaná forma) s výukou v českém jazyce (prodloužení doby 
platnosti akreditace a rozšíření akreditace). 

6. Různé (řídí předseda AS FLKŘ). 
7. Závěr (předseda AS FLKŘ). 
 

Bod1) Zahájení (JUDr. Mauer) 
Ve 13:35 předseda  AS FLKŘ zahájil jednání, připomenul, že mimořádné jednání bylo svoláno za účelem 
projednání akreditačních materiálů. 
 
 
Bod2) Projednání programu zasedání 
JUDr. Mauer se dotázal, zda má někdo připomínky nebo návrh na doplnění programu jednání. Nikdo 
z přítomných připomínky neměl, jednání se bude řídit navrženým programem. 
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Bod 3) Informace p ředsedy AS FLK Ř. 
JUDr. Mauer uvedl, že na jednání AS UTB  20. 2. 2018 nebyl přítomen rektor, nebylo tedy řečeno mnoho 
informací z vedení UTB. 
- 20. 2. 2018 zemřela ve věku 92 let paní Sonia Baťová, členka Správní rady UTB.  
 

 
Bod 4) Projednání akredita čního materiálu pro bakalá řský studijní program Aplikovaná logistika 
(prezenční forma) s výukou v českém jazyce (nová akreditace). 
- viz níže. 
 
Bod 5) Projednání akredita čního materiálu pro navazující magisterský studijní program 
Bezpečnost spole čnosti (prezen ční a kombinovaná forma) s výukou v českém jazyce (prodloužení 
doby platnosti akreditace a rozší ření akreditace). 
JUDr. Mauer připomenul, že akreditační materiály nepodléhají schválení AS FLKŘ, ale senát se k nim 
vyjadřuje. Vzhledem k tomu, že materiály mají být 28. 2. 2018 postoupeny k projednání Radě pro vnitřní 
hodnocení UTB, není již na změny mnoho času, ale pokud to bude možné a smysluplné, mohou být ještě 
některé připomínky do materiálů zapracovány. Dále JUDr. Mauer požádal paní doc. Tučkovou o  
informaci, zda došlo od minulého týdne k nějakým úpravám. 
 
Doc. Tučková uvedla, že členové AS FLKŘ dostali k projednání již kompletní akreditační materiály (před 
formální a jazykovou úpravou) – bez sebehodnotících zpráv. Dále byli na základě podnětu z minulého 
jednání osloveni ředitelé ústavů, zda nechtějí do NMgr. programu zařadit některé předměty v anglickém 
jazyce. K tomuto dotazu neobdržela doc. Tučková žádné návrhy – pro tuto chvíli tedy nepředpokládáme 
zařazení dalšího předmětu v anglickém jazyce.  

 

Diskuze: 

− Bc. Benešová: studentům přijde specializace v navazujícím magisterském studiu až ve druhém 
ročníku pozdě, považují společný rok za ztrátu času, někteří kvůli tomu odcházejí. Uvítali by 
specializaci už od prvního ročníku. Doc. Tučková vysvětlila důvody tohoto konceptu (oblast 
Bezpečnost společnosti – nutnost dodržet požadavky na předměty z Ministerstva vnitra, 
personální obsazení fakulty, požadavky projektu ESF, který byl koncipován před třemi lety – to 
vše je třeba při přípravě akreditace a koncepci programu brát v úvahu. Změnou oproti stávající 
akreditaci je, že studenti si již v letním semestru prvního ročníku mohou zvolit profilující předmět, 
směřující k jejich specializaci). Ing. Vargová připomenula, že předměty prvního ročníku vyplývají 
ze zaměření fakulty nebo z bezpečnostního minima.   

− RNDr. Trojan uvedl, že některé části akreditačního spisu nejsou vyplňovány v souladu s pokyny 
NAÚ, jsou v nich údaje navíc, např.: v kartách CI nemají být dle metodiky NAÚ vyplňovány 
projekty, v kartě CII mají být dle metodiky uvedeny pouze 2 projekty, my jich máme 6. Dále jsou 
nejednotně uváděny zahraniční pobyty, dle metodiky mají být uvedeny pouze pobyty delší než 
jeden měsíc a někteří uvádějí i kratší pobyty. 

− Proběhla diskuze k metodologii vyplňování formulářů, doc. Tučková uvedla, že problematiku 
konzultovala s prof. Labíkem z NAÚ a jestliže má akademický pracovník takovou tvůrčí činnost 
(i projekty), které souvisejí přímo s jím vyučovanými předměty, je možné je do karty CI uvádět. 
V kartě CII jsme uvedli i podané projekty – karta bude aktualizována před podáním akreditace na 
NAÚ dle reálného stavu. Dále je možné uvádět i kratší zahraniční pobyty s tím, že musejí být 
označeny jako krátkodobé. RNDr. Trojan poté upozornil, že akademičtí pracovníci, kteří 
postupovali podle poskytnutých metodických materiálů jsou tedy v nevýhodě, protože tam mnohé 
své aktivity neuvedli. 

− JUDr. Mauer se dotázal, jak materiály zpracovávaly jiné fakulty UTB – zda se striktně držely 
metodiky nebo zda uváděly ve formulářích i něco navíc. Děkan odpověděl, že k dispozici jsme 
měli pouze materiály FT, která je však z hlediska publikační a tvůrčí činnosti v kvalitativně jiné 
situaci. 
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− Vedení fakulty předpokládá, že Rada pro vnitřní hodnocení materiály posoudí a případně 
doporučí jejich úpravu a odstranění nadbytečných informací. Na rektorátní úrovni by fakulty měly 
dostat zpětnou vazbu, jak postupovat u některých metodologických nejasností. 

− Dále členové AS FLKŘ upozornili, že před odesláním na NAÚ je nutno provést ještě formální 
úpravu. Doc. Tučková odpověděla, že s tímto krokem se počítá, před odesláním na NAÚ bude 
provedena ještě závěrečná formální a jazyková editace a budou zaktualizovány údaje (včetně 
kontrol mentálních podílů). 

− RNDr. Trojan připomenul, že členové AS FLKŘ neobdrželi sebehodnotící zprávy. Doc. Tučková 
odpověděla, že zprávy jsou připraveny, obsahují v podstatě informace, které jsou součástí 
akreditačního spisu, pouze rozložené do jiných oddílů. Dále obsahují informace, vztahující se 
k UTB jako takové – tyto jsou jednotné pro všechny fakulty. 

− Ing. Musil se dotázal, do jaké oblasti logistiky je SP Aplikovaná logistika aplikován. Doc. Tučková 
odpověděla, že do oblasti výrobní logistiky. Ing. Musil uvedl, že  ze skladby předmětů mu připadá 
aplikace studijního programu Aplikovaná logistika příliš široce rozevřená a on necítí zaměření na 
výrobní logistiku. 

− Děkan fakulty uvedl, že diskuze v senátu a následně v Radě pro vnitřní hodnocení slouží k tomu, 
aby byly odstraněny chyby před předložením materiálů na NAÚ.  

− JUDr. Mauer shrnul, že z diskuze vyplývá, že u předložených materiálů jsou pochybnosti ohledně 
správného vyplnění některých částí dle metodických pokynů. Do materiálů je ale ještě možné 
vstupovat a před předložením žádostí na NAÚ by předkladatelé v diskuzi s vedením UTB a dle 
informací z RVH měli dostat informaci, jak materiály finálně upravit. 

 
Návrh usnesení č. 138/1 
 
„AS FLKŘ bere na vědomí akreditační materiál pro bakalářský studijní program Aplikovaná logistika 
(prezenční forma) s výukou v českém jazyce (nová akreditace) a akreditační materiál pro navazující 
magisterský studijní program Bezpečnost společnosti (prezenční a kombinovaná forma) s výukou v 
českém jazyce (prodloužení doby platnosti akreditace a rozšíření akreditace). AS FLKŘ doporučuje, aby 
ze strany předkladatelů byly vyjasněny metodické připomínky ke zpracování materiálů a materiály prošly 
před předložením Národnímu akreditačnímu úřadu konečnou jazykovou a formální úpravou a aktualizací 
publikační činnosti.“ 
  
K hlasování přítomno celkem 10 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 1. Návrh usnesení byl přijat. 
 
Usnesení č. 138/1 
„„AS FLKŘ bere na vědomí akreditační materiál pro bakalářský studijní program Aplikovaná logistika 
(prezenční forma) s výukou v českém jazyce (nová akreditace) a akreditační materiál pro navazující 
magisterský studijní program Bezpečnost společnosti (prezenční a kombinovaná forma) s výukou v 
českém jazyce (prodloužení doby platnosti akreditace a rozšíření akreditace). AS FLKŘ doporučuje, aby 
ze strany předkladatelů byly vyjasněny metodické připomínky ke zpracování materiálů a materiály prošly 
před předložením Národnímu akreditačnímu úřadu konečnou jazykovou a formální úpravou a aktualizací 
publikační činnosti.“ 
 

JUDr. Mauer požádal děkana fakulty, aby na příštím zasedání byl senát informován o vypořádání 
připomínek. 

 
 

Bod 6) Různé (JUDr. Mauer). 
− JUDr. Mauer uvedl, že na jednání 19. 3. budou vyhlášeny volby děkana fakulty. Volba musí být 

uskutečněna do 60 dnů od vyhlášení. Jako předsedu volební komise JUDr. Mauer předběžně 
navrhuje doc. Loška. Termíny pro volbu děkana přicházejí v úvahu 7. nebo 14. května 2018. Bylo 
by vhodné v organizačních pokynech zvolit takový termín, aby všichni členové AS FLKŘ byli 
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přítomni. Funkční období děkana končí 8. 11. 2018, bude-li ve volbách v květnu zvolen nový 
děkan, bude mít stávající děkan dostatek času na předání funkce. Funkční období AS FLKŘ končí 
7. 12. 2018. Po prázdninách tedy budou vyhlášeny volby do AS FLKŘ.  

− Ing. Musil navrhnul doplnění Ekonomické komise AS FLKŘ o slečnu Bc. Kristýnu Benešovou. 
Návrh s ní byl projednán a sl. Benešová – bude-li schválena – s členstvím souhlasí. 

 
 

Návrh usnesení č. 138/2 
 
„AS FLKŘ schvaluje slečnu Bc. Kristýnu Benešovou za členku Ekonomické komise AS FLKŘ“ 
 
K hlasování přítomno celkem 10 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 1. Návrh usnesení byl přijat. 
 
Usnesení č. 138/2 
„AS FLKŘ schvaluje slečnu Bc. Kristýnu Benešovou za členku Ekonomické komise AS FLKŘ“ 
 
 

− RNDr. Trojan upozornil, že od 14. 5. pobíhá praxe pro studenty ŘER – z hlediska volby děkana to 
není pro členy AS FLKŘ z řad ÚEB a z řad studentů ŘER tedy vhodný termín. 

− Sl. Benešová se dotázala, jek dopadlo hodnocení výuky studenty a jaká je odezva ze strany 
fakulty. Ing. Vargová odpověděla, že vyjádření jednotlivých vyučujících k připomínkám by vždy u 
konkrétního předmětu měli již studenti ve STAGu vidět. Vyjádření vedení fakulty bude teprve do 
STAGu vloženo. Děkan fakulty dále uvedl, že připomínky byly probírány s řediteli ústavů, pracuje 
se rovněž s podněty ze setkání děkana ze studenty.  

− Sl. Benešová upozornila, že negativní připomínky studentů k vyučujícím se u některých 
vyučujících obrací proti studentům 

− Dále sl. Benešová uvedla, že některé náhrady výuky jsou dávány na volné pondělí – bez 
předchozího projednání se studenty. 

− Děkan fakulty informoval o vývoji fakulty v posledních letech, zejména v oblasti personální a 
v oblasti přípravy akreditací. Uvedl, že fakulta má potenciál, který ji umožňuje rozvoj do dalších let 
– je to příležitost pro nové vedení fakulty.  

− JUDr. Mauer připomenul, že současná dobrá pozice fakulty výsledkem práce současného děkana 
fakulty a jeho vedení. 

 
Bod 7) Záv ěr (JUDr. Mauer). 
Jednání bylo ukončeno v 15:00 hod. 
Příští řádné zasedání se uskuteční v pondělí 19. 3. 2018 ve 13:30 hod. 
 
 
 
 
 
 
Zapsala:  Bc. Eva Skýbová, tajemnice AS FLKŘ 
Verifikoval:  JUDr. Pavel Mauer, předseda AS FLKŘ  
 
 
 


